
 
 
Goedemorgen, ik wil reageren over de wijze waarop we invulling geven aan het 
beleid, de manier waarop we tot beleid komen. Ik ben melkveehouder en ik ben goed 
opgeleid, maar ik kan natuurlijk niet mee in een ecologische discussie met een 
beroepsecoloog. Ik wil mij dus richten op het kader van het beleid, de paragrafen 1.3 
en 1.4.  
Mijn idee is dat het vastleggen van natuur in strijd is met het wezen van de natuur. 
Natuur past zich aan aan de omstandigheden. Het terugbrengen van 
omstandigheden van de jaren 50 van de vorige eeuw betekent dat je geen 
natuurdoelstellingen nastreeft maar eigenlijk heb je dan een cultuuragenda.  
Verder ben ik van mening dat je moet anticiperen op het klimaat van de toekomst. 
Arnold van Vliet geeft een mooi voorbeeld in zijn linkedin bijdrage over de 
mediterranisering van klimaat en natuur. 
https://www.linkedin.com/posts/arnoldvanvliet_mediterranisering-van-nederland-is-
overal-activity-7333019403443228673-
puBY?utm_source=share&utm_medium=member_desktop&rcm=ACoAACKbOdkB4z
po7h8FrRWoZXyrnVHNEekIEYQ 
 
Ik hoop op een verstandige discussie over hoe we natuur en landbouw en andere 
functies op elkaar afstemmen in ons overvol Nederland.  
 
René Nies. 


